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Ordinært bestyrelsesmøde 
onsdag d. 15.12.2021, Virtuelt møde  
 
kl. 18:30-20:30  
 

Fraværende: Jens, Camilla, Ditte 
 
I = information, D = drøftelse, B = Beslutning  

 
1. Evt. 

 
Ole: Lejrskolepunkt udgår pga. Jens fravær – vi tager den op senere 
 
2. Korte efterretninger 
 

a. Eleverne  
 

Der er blevet lagt noget i postkassen til elevrådet, så det er fint at den kommunikation 
fungerer. Eleverne har det ok med at være sendt tidligt hjem på juleferie. 
 
 

b. Bestyrelsesformanden (referat B&U Horsens, overblik kommende 
bestyrelsesvalg) 

 
1) Referat fra Børn/ungeudvalg: Børnebyråd skal arbejde med kommunalvalg, miljø, 

børn og unges rettigheder, mobning og social skævvridning.  
Specialtilbud: Det går relativt godt helt overordnet, velfungerende samarbejde med 
forældre og samarbejdspartnere, i projektplanen kommer temaerne til at være læring, 
trivsel og personlig mestring, flere unge i uddannelse og forebyggelse.  
 

2) Overblik kommende bestyrelsesvalg: (se Maibritts slides). Vi beslutter at dem der 
sidder fremadrettet samles og lægger en plan. Maibritt videregiver papirer til Ole 

 
c. Ledelsen, Børnehus og Dagplejer (besøg i skolen fra køkken d. 28.03.22: Hvor 

langt er de med ny kostprincipper? Høring kvalitetsrapport til 18.01. hvordan gør 
vi det når næste møde først er den 10.02.?) 

 
1) Hvad er ”nest”pædagogik v Stine/Merete: Alle børn er for voldsomme ind imellem, det 

særlige gøres alment og ikke-forkert! Ni overordnede punkter. Fx bevidste tanker om 
hvordan man indretter sine rum. Et særligt indrettet rum, gulvtæppe, grøn maling, 
særlige stole, små rum, giver ro og noget godt til børnene, tolerance og tonen i huset 
er rigtig god. Ledelsen er selv stolte! PBR udskyder faktisk udredninger 
 

2) Kvalitetsrapport: 10 dage i januar hvor der er høring – det kommer vi til at tage over 
mail i bestyrelsen 
 

 
3) Mad/kostprincipper (Hanne/Ulla): Man kan følge maden på insta,  

Mad til skolen: besøg d.28/3 og præsentere kostprincipper og tale om hvad der er 
realistisk, synlige i dagtilbuddet med smagsprøver etc. Stine sender link til insta. 

Børn & Unge 
Søvind Skole & Børnehus 

 
Ravnebjerget 12 

8700 Horsens 
Telefon: 76291755 
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d. Ledelsen, Skole og SFO (Høring kvalitetsrapport, kommer 10.12, frist 12/1) 

Punktet udgår, Kamilla kunne ikke deltage i stedet for Jens.  
Umiddelbare kommentarer – Søvind mangler i rapporten. 
Merete og Jens har hvert år været til kvalitetssamtale om hvad der lokalt sker i 
Søvind, måske kan én fra bestyrelsen komme med? Kan rapporten overhovedet 
bruges til noget som værktøj? Uddannelsesparathed? Man lykkes kun med at 
løfte de tunge elever men ikke de stærke. Repræsentiviteten er ikke stor. Mai-britt 
skriver vores (få) kommentarer til Jens. 

 
 

e. Ledelsen, Fælles punkt 
 
 
3. Budget og regnskab skole samt dagtilbud (oplæg tilsyn fra Jens og Merete/Ulla) 
 
Merete: Der arbejdes på budget for 22, det er de slet ikke færdige med. Der gås ud af året 
med underskud, storebørnsgruppen er dyr på trods af at den er en succes, procesplan på 
chefniveaet opad, der arbejdes på planer for bygninger etc, men det løses kun ad åre. Det er 
positivt at der arbejdes sammen med både lokalråd og idrætsforening. 
Jens udsættes til næste gang. 
 
4. Principper om rygning (Mai-Britt efter ret på mail) 
 
Udkast accepteres og mai-britt indskriver at det ikke gælder personalet med en nultolerance-
politik hvis der ikke er børn på skolen, men at der ikke skal kunne købes øl til skolefester fx 
Vi diskuterer videre om der skal være et overordnet dokument for sundhed, en længere 
proces. Forældrene skal gøres opmærksom på at vores principper ligger på AULA og at det 
ligger på en computer og ikke kun på app´en. Majbritt undersøger hvordan med sekretæren. 
 
 
5. PR på hjemmeside – kan vi bruge Dittes oplæg fra sidst? (sendes rundt hvis muligt inden 
mødet). Kan vi lægge noget hos fx ejendomsmæglere? Og i så fald hvad? Søvind-filmene 
kan man godt linke til på hjemmesiden, insta-profilen er måske det nye – fælles insta? 
Søvind. Ska vi ha et hashtag der hedder Samdriften? Og så skrive om det i Gåseposten? 
Podcast? Mai-britt kender én der kan lave podcasts. Er der penge til det? Mai-britt laver op- 
læg til tre små podcast/tematikker, QR-koder taler vi også om – også for de yngre 
generationer. 
 
5. Punkter til næste dagsorden: 
 
7. Godkendelse af referat fra sidste møde (vedhæftet) 

 
Referent: Marie B 
 
Bestyrelsesformand: Mai-Britt Ørntoft (Sigrid og Maries mor) 
mail: maibritt_worm@hotmail.com 
 
Næstformand: Ole Hoffgaard Munk (Carls, Willum og Leopolds far)  
mail: ole@hoffgaardmunk.dk 


